
اخبارخبر كوتاه
عزیزی خادم رئیس فدراسیون فوتبال شد؛

شهاب الدین عزیزی خادم کیست؟!

مرور نیم فصل؛ عددهایی از استقلال

مسعود سلطانی فر؛انتخابات فدراسیون فوتبال آزاد و شفاف بود

پایان ۱۴ سال بلاتکلیفی

نهایت  در  فوتبال  فدراسیون  ریاست  صندلی 
او موفق شد  الدین عزیزی خادم رسید.  به شهاب 
هاشمی  کیومرث  کریمی،  علی  انتخابات  کازار  در 
برای  و  دهد  شکست  را  آجرلو  مصطفی  سردار  و 

4 سال بر مسند ریاست این فدراسیون تکیه زند. 
به گزارش امتیاز،  عزیزی خادم در اول بهمن 
1356 در پلدختر لرستان به دنیا آمد و تحصیلات 
خود را در مقطع دکترا و رشته روابط بین الملل - 
مطالعات منطقه ای ادامه داد. علاوه بر اینکه رییس 
است  امیرکبیر  پتروشیمی  شرکت  مدیره  هیات 
سابقه عضویت در هیات رییسه فدراسیون فوتبال را 

از اسفند 90 تا اردیبهشت 95 را در کارنامه دارد.
در سال 1395 هم او یکی از شانس های اصلی 
به  فوتبال  فدراسیون  ریاست  صندلی  به  رسیدن 
جای مهدی تاج بود که به خاطر بندهای اساسنامه 
قبلی فدراسیون فوتبال در قسمت سوابق مدیریتی 
در لحظه آخر صلاحیت او برای شرکت در انتخابات 

احراز نشد. 
عزیزی خادم همان سال سبد رای خود را به 
از رییس شدن تاج،  مهدی تاج داد. قرار بود پس 
که  شود  فوتبال  فدراسیون  دبیرکل  خادم  عزیزی 
چون این اتفاق نیفتاد عزیزی خادم و تاج وارد یک 
انتخابات هیات  تقابل در  این  اوج  تقابل شدند که 
رییسه در سال 95 بود که عزیزی خادم و اسلامیان 
و  رفتند  هم  مصاف  به  جنجالی  انتخابات  یک  در 
انتخابات روی وایت برد شمارش نشد،  چون آرای 
انتخابات را زیر سوال برد اما  عزیزی خادم صحت 
هیات  به  که  بود  اسلامیان  محمود  این  نهایت  در 

رییسه راه یافت.
در هر حال و با این وجود عزیزی خادم چهار 
سال و 10 ماه صبر کرد و حالا دوباره می خواهد 
ریاست  صندلی  به  رسیدن  برای  را  خود  شانس 

فدراسیون فوتبال امتحان کند.
از فعالیت های ورزشی وی می توان به عضویت 
در تیم ملی فوتبال دانشجویان و تیم نیروی زمینی 
اشاره کرد. عزیزی خادم در انتخابات هیات رییسه 
فتح الله زاده،  علی  انتخاباتی  مبارزه  در  سال 1390 
مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال را شکست داد و 

به هیات رییسه فدراسیون فوتبال رسید.
مدیریت  خودرو،  ایران  کارخانه  در  عضویت 
حضور  رفاه،  وزارت  زیرمجموعه  شرکت های  در 
پتروشیمی  شرکت  سایپا،  باشگاه  مدیره  هیات  در 
از  گوشه ای  شازند،  پتروشیمی  و شرکت  امیرکبیر 
در سال  او  است.   عزیزی خادم  مدیریتی   سوابق 

فوتبال  فدراسیون  ریاست  انتخابات  برای   1395
نام نویسی کرد، اما از سوی کمیته تعیین صلاحیت 

فدراسیون فوتبال، رد صلاحیت شد.
شرکت  زمان  در  خادم  عزیزی  الدین  شهاب 
در انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال، اعلام کرده 
بود که اولویت اول او، حضور تیم ملی فوتبال ایران 
شده  مدعی  او  است.  جهانی  جام  های  رقابت  در 
بود برنامه پیشنهادی اش در افق 4 ساله با رویکرد 
دانش بنیان است و پس از عبور از بحران، با هدف 
مدیریتی  ساختارهای  و  ملی  فوتبال  مدرن  سازی 

فوتبال تنظیم شده است.
عزیزی خادم رئیس فدراسیون فوتبال شد

شهاب الدین عزیزی خادم با 49 رای به عنوان 
سال  چهار  برای  ایران  فوتبال  فدراسیون  رئیس 

آینده انتخاب شد.
انتخابات فدراسیون فوتبال  صبح روز گذشته 
و  مجید  قرآن  تلاوت  از  پس  و  اجلاس  سالن  در 
سرود جمهوری اسلامی آغاز شد. در ابتدای مراسم 
چند تیزر نمایش داده شد و سپس با صحبت های 
شکلی  به  کار  بدوی،  کمیته  رئیس  فلاحتی  علی 

رسمی تر پیش رفت.
شهاب  که  شد  مشخص  آرا  شمارش  از  پس 
الدین عزیزی خادم 35 رای، کیومرث هاشمی 24 
رای، مصطفی آجرلو 18 رای و علی کریمی 9 رای 
را به خود اختصاص داده اند. این در حالی است که 
در ابتدای شمارش، هاشمی دست بالاتر را داشت 
اما به مرور عزیزی خادم به او رسید و حتی اختلاف 

را هم بیشتر کرد.

نتوانست  خادم  عزیزی  که  این  به  باتوجه 
50+1% از آرا را جلب کند، کار به دور دوم کشید 
و او با کیومرث هاشمی رقابت تازه ای را آغاز کرد. 
از  آجرلو  مصطفی  و  کریمی  علی  حین  همین  در 
تمام  انتخابات  در  کارشان  تا  رفتند  بیرون  سالن 

شده باشد.
دوباره رئیس کمیته بدوی از حاضران خواست تا 
به ترتیب لیست، در محل اخذ رای حضور یابند و نام 
فرد موردنظر را روی کاغذ رای بنویسند. نبی دبیرکل 
فدراسیون با لحنی کنایه آمیز از نامزدها خواست تا 
در جای خود بنشینند و گفت: »وقت لابی گذشته 
آغاز شد و در  از ساعت 12:10  فرآیند رای  است«. 
حوالی 12:30 به پایان رسید تا دوباره روی وایت برد، 

نام دو کاندیدا نوشته و شمارش آرا آغاز شود.
رای   47 خادم  عزیزی  الدین  شهاب  بار  این 
خود  به  را  رای   38 هاشمی  کیومرث  و  گرفت 
اختصاص داد تا خادم برنده انتخابات سال 1399 
سال  چهار  برای  و  گیرد  لقب  فوتبال  فدراسیون 

هدایت فوتبال را برعهده داشته باشد.
رییس جدید فدراسیون فوتبال در نطقی 
کوتاه خود را خادم فوتبال ایران خواند

کسب  از  پس  خادم  عزیزی  شهاب الدین 
و  فوتبال  فدراسیون  انتخاباتی  مجمع  در  رای   49
این  به عنوان رئیس جدید فدراسیون، در  انتخاب 
تشکر  همه  از  خودم  نوبه  به  داشت:  اظهار  مجمع 
می کنم و خودم را خادم فوتبال می دانم. امیدوارم 
با همه ارکان نظام و با تیم جدید بتوانیم به فوتبال 

کشور خدمت کنیم.

وی ادامه داد: دغدغه شما در هیات های استانی 
را درک می کنم و امیدوارم با برنامه ارائه شده یک 
نگاه جدید بسازیم.جا دارد از هیات رئیسه، بهاروند 
زیادی  زحمات  گذشته  سال  یک  در  که  نبی  و 
کشیدند تشکر کنم. امیدوارم با اساسنامه جدید با 
نگاهی نو قدم در راه توسعه فوتبال بگذاریم. خودم 
را موظف می دانم از همه مشورت بگیرم و با همه 

تعامل داشته باشم.
خدا  گفت:  فوتبال  فدراسیون  جدید  رئیس 
رای  چه  و  می آوردم  رای  چه  کنم،  می  شکر  را 
ارجح  بدهد  انسان صندلی  به  اگر خدا  نمی آوردم؛ 
خواهد بود و باید به آن احترام بگذاریم. از مجلس 
شورای اسلامی،کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش 
و... تشکر می کنم که امروز همه را در فضای رقابتی 
قرار دادند. باز هم از اعتماد به من و خانم موسوی 

تشکر می کنم.
 معرفی اعضای جدید هیأت رئیسه 

فدراسیون فوتبال
در  ایران  فوتبال  فدراسیون  انتخاباتی  مجمع 
انتخاب شهاب الدین  بر  حالی برگزار شد که علاوه 
و  فدراسیون  جدید  رئیس  به عنوان  عزیزی خادم 
شهره موسوی در سمت نایب رئیس بانوان، اعضای 

هیأت رئیسه نیز مشخص شدند.
و  رضوی  خراسان  استان  از  اصولی  احسان 
طهمورث حیدری از استان چهارمحال و بختیاری، 
به ترتیب با کسب 25 و 23 رای به عنوان اعضای 
هیأت رئیسه فدراسیون در بخش هیأت های فوتبال 

معرفی شدند.
بهرام  نیز  باشگاه ها  عامل  مدیران  بخش  در 
هیأت  وارد  رای   40 کسب  با  و  قاطعانه  رضاییان 
ساکت  محمدرضا  و  شد  فوتبال  فدراسیون  رئیسه 
رای   25 کسب  با  یک  هر  نیز  سراجی  مهرداد  و 
سراجی،  دوم  دور  در  اما  رفتند،  دوم  مرحله  به 
مدیرعامل باشگاه سایپا توانست با کسب 49 رای به 

هیأت رئیسه راه یابد.
با  براتی  احمدرضا  نیز  کارشناسان  بخش  در 
میرشاد  و  افشاریان  خداداد  همچنین  و  رای   24
از  بین بیش  از  رای  با کسب 20  ماجدی هر یک 
30 کاندیدا توانستند راهی هیأت رئیسه فدراسیون 

فوتبال شوند.
فدراسیون  جدید  رئیسه  هیأت  ترتیب  بدین 
فوتبال را »احسان اصولی، طهمورث حیدری، بهرام 
رضاییان، مهرداد سراجی، خداداد افشاریان، احمدرضا 

براتی و میرشاد ماجدی« تشکیل می دهند.

انتخاب  برای  فراوان  و قوس های  از کش  بعد 
با  استقلال  باشگاه  مسئولان  سرانجام  سرمربی 
با  مربی  این  و  رسیدند  توافق  به  فکری  محمود 
قائمشهری ها  شد.  جدا  نساجی  از  زیاد  حواشی 
مدعی بودند که فکری خودش تیم را بسته و حالا 
با رفتنش مشکلاتی را برای این تیم به وجود آورده 
باید  استقلال  باشگاه  که  هستد  مدعی  آنها  است. 
پولی بابت این انتقال را بدهند و در حالی که نیم 
اتفاقی رخ  فصل اول هم به پایان رسیده اما هنوز 

نداده است.
جدا شده ها

قبل از اینکه محمود فکری کارش را به عنوان 
سرمربی در استقلال آغاز کند، مسئولان این باشگاه 
به  را  جدیدی  نفرات  نداشتند  مربی  که  حالی  در 
خدمت گرفتند. البته بعداً فکری مدعی شد که از 
این انتخاب ها رضایت دارد. بابک مرادی، سید احمد 
محمد  نادری،  محمد  کریم زاده،  متین  موسوی، 
مهدی  مرادمند،  محمدحسین  مظاهری،  رشید 
ملی پوشان  جدید  نفرات  آقایی  سجاد  و  مهدی پور 
خارج  فهرست  از  هم  تعدادی  باید  طبیعتاً  بودند. 
می شدند. علی کریمی و روزبه چشمی لژیونر شدند 
علی  طاهرخانی،  شاهین  پورحمیدی،  حسین  و 
محمد  پور،  زکی  میلاد  کریمی،  محسن  دشتی، 
مرتضی  و  گوگ  عبدالعظیم  مرادی،  زکریا  بلبلی، 

تبریزی به تیم های دیگری رفتند.

بدون اخراجی
بوده  برتر  لیگ  تیم های  معدود  از  استقلال 
و  نداشته  اخراجی  بازیکن  اول  فصل  نیم  در  که 
مواجه  داور  قرمز  کارت  با  کدام شان  هیچ  واقع  در 
نشدند. البته محمود فکری بعد از بازی با فولاد با 

محرومیت انضباطی یک جلسه ای روبه رو شد.
قایدی مؤثرترین بازیکن

بیستم  لیگ  اول  فصل  نیم  در  23بازیکن 
برای آبی های پایتخت به میدان رفتند که عملکرد 
تعدادی از آنها بهتر از بقیه بود. مهدی قایدی مهاجم 
استقلال با چهار گل زده و پنج پاس گل مؤثرترین 
بازیکن این تیم بود. وریا غفوری هم با همین تعداد 
گل و یک پاس گل از خوب های استقلال بود. البته 
در  همیشه  و  بی حاشیه  مهاجم  مطهری  ارسلان 
به  را  بازی  دقایق  بیشترین  که  هم  آبی ها  خدمت 
خود اختصاص داده 3 گل زده دارد و 3 پاس گل 

هم داده است.
جدایی میلیچ بعد از دربی

بامداد یکی از روزهای سه شنبه دی ماه گذشته 
هرویه میلیچ مدافع کروات تیم فوتبال استقلال به 
ترک  کشورش  مقصد  به  را  تهران  ناگهانی  صورت 
کرد. این اقدام مدافع کروات استقلال باعث تعجب 
همه شد و کادر فنی این تیم هم از سفر این بازیکن 
موقع شنیده شد  همان  نداشت.  خبر  به کشورش 
نامه  باشگاه  به  از آن  بازیکن 15 روز قبل  این  که 

نوشته و خواستار دریافت حقوق خود شده و به این 
ترتیب مشخص بود که میلیچ به دلیل عدم دریافت 
طلب خود قصد دارد تهران را ترک کند و حتی این 
موضوع را به چند هم تیمی خود هم اعلام کرده بود.
میلیچ بعد از نشست کمیته انضباطی جلسه ای 
با فکری برگزار کرد و در ظاهر اختلافات حل شد 
ترک  را  تهران  خانواده اش  و  وی  دربی  از  بعد  اما 
کردند تا مشخص شود او از قبل برای ترک ایران 
برنامه داشته است. حالا اما احمد مددی مدیرعامل 
درباره  را  و عجیب  مهم  مسأله ای  استقلال  باشگاه 
از  »میلیچ  می گوید:  او  است.  کرده  افشا  میلیچ 
به  ما  منابع  تزریق  با  و  بود  نگرفته  پولی   98 دی 
تیم برگشت. بیش از بقیه بازیکنان به او پرداختی 
دربی  از  بعد  اما  بودیم  داشتیم، چون خیلی عقب 
ایران را ترک کرد و بدون اطلاع قبلی رفت. شایعه 
دوپینگ او هم کذب محض بود. حالا اعلام آمادگی 

کرده که برگردد و به زودی این اتفاق می افتد.«
جلسه برای اخراج فکری

هنوز که هنوز است برخی هواداران استقلال 
حتی  و  هستند  فکری  محمود  برکناری  خواهان 
چندی پیش مسئولان باشگاه جلسه شبانه ای را در 
این خصوص برگزار کردند که در نهایت برای تغییر 
کادرفنی به جمع  بندی نرسیدند. البته باید منتظر 
نتایج پیش روی آبی ها ماند چون بدون تردید ادامه 
این همکاری در گرو نتایج به دست آمده این تیم 

خواهد بود.
9هفته بدون باخت

تغییر کادرفنی  برای  در حالی فشار هواداران 
بررسی  که  شده  زیاد  اخیر  ماه  یک  در  استقلال 
نتایج بازی های این تیم نشان می دهد که عملکرد 
است.  نبوده  ضعیف  هم  خیلی  فکری  محمود 
اهواز  در  فولاد  به  باخت  از  بعد  پایتخت  آبی های 
از  روند نسبتاً خوبی را آغاز کرده اند به طوری که 
بازی با ماشین سازی در هفته سوم تا بازی دوازدهم 
مقابل تراکتور رنگ باخت را ندیده اند. فکری اما در 
چهار هفته آخر یک تساوی و دو شکست را تجربه 
کردند که همین فشار انتقادات را از او بیشتر کرد.

حسینی نیمکت نشین، دیاباته مصدوم
بود  مشخص  کاملًا  مظاهری  رشید  جذب  با 
ذخیره ای  دروازه بان  به  حسینی  سیدحسین  که 
بازی  مجوز  که  سوم  هفته  از  شد.  خواهد  تبدیل 
کردن دروازه بان جدید صادر شد، حسینی تا پایان 
درون  ایستادن  شانس  مرتبه  یک  فقط  نیم فصل 
سیزدهم  بازی  در  هم  آن  و  کرد  پیدا  را  دروازه 
تساوی 1-1  با  که  بود  نفت مسجدسلیمان  مقابل 
استقلالی ها  که  دیاباته  شیخ  اما  رسید.  پایان  به 
عنوان  تا  بودند  کرده  باز  او  روی  ویژه ای  حساب 
آقای گلی اش را تکرار کند، بیشتر هفته را به دلیل 
مصدومیت از دست داد. به طوری که در 9 مسابقه 

فرصت حضور در میدان را به دست نیاورد.

بلاتکلیفی  سال   14 که  این  بیان  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
دخالت  بدون  امروز  مجمع  گفت:  رسید  پایان  به  فوتبال  فدراسیون 

های بیرونی به طور آزاد و شفاف برگزار شد.
وزیر ورزش برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال و خروج فوتبال 
از بلاتکلیفی 14 ساله را برگ زرینی در کارنامه مدیران ورزش دانست 
اهالی فوتبال هستند در  اکثر اعضای آن  امروز مجمعی که  و گفت: 
به  را  خود  رای  بیرونی  دخالت های  بدون  و  شفاف  آزاد،  انتخاباتی 
صندوق ریختند و سرنوشت چهار سال آینده فوتبال را تعیین کردند.

مسعود سلطانی فر با تبریک به اعضای مجمع فدراسیون فوتبال 
برای مشارکت گسترده در انتخابات، منتخبان امروز مجمع فدراسیون 
فوتبال و همچنین تشکر از همه کاندیداهای ریاست و هیئت رئیسه 
انتخابات آزاد  باشد که چنین  بار  اولین  برای  فدراسیون گفت: شاید 
و شفافی در مجمعی که اکثر اعضای آن اهالی فوتبال هستند برگزار 
اهالی  این تحقق وعده سپردن سرنوشت ورزش به دست  می شود و 

ورزش است.
وزیر ورزش و جوانان با اشاره به اقدامات صورت گرفته در طول 
زمانه ای  در  گسترده  و  منسجم  دیپلماسی  گفت:  گذشته  سال  یک 
فشار  افزایش  برای  کشور  از  درخارج  بویژه  و  داخل  در  عده ای  که 

حداکثری دنبال تعلیق فوتبال ایران بودند باعث شد نه تنها به پیکره 
بحث  در  گرفته  صورت  تدبیر  با  بلکه  نشود  وارد  خدشه ای  فوتبال 
تدوین اساسنامه و همچنین فداکاری وزارت در گذشتن از حق خود 
که  مجمعی  به  فوتبال  آینده  سال  چهار  سرنوشت  تعیین  سپردن  و 
در ساختار جدید بیشتر اعضای آن را اهالی فوتبال تشکیل می دادند 

فوتبال کشور بعد از 14 سال بلاتکلیفی به آرامش رسید.
بالای  ظرفیت  نشاندهنده  را  انتخابات  این  فر  سلطانی  مسعود 
تلاش  همه  گفت:  و  دانست  خود  سرنوشت  تعیین  در  کشور  ورزش 
از  دور  به  انتخاباتی  بستر  که  بود  این  بر  جوانان  و  ورزش  وزارت 
دخالت های بیرونی فراهم کند به همین دلیل وزارت ورزش و جوانان 
در این انتخابات بی طرفی کامل در پیش گرفت و بدون حمایت از 
گزینه ای خاص، انتخابات را به تشخیص اعضای مجمع سپرد تا آنها 

در خصوص آینده فوتبال کشور تصمیم گیرند.
وی این انتخابات را برگ زرینی در کارنامه مدیران ورزشی کشور 
دانست و گفت: انتخابات دموکراتیک و شفاف در فوتبال کشور آرزوی 
دیرینه ای بود که امروز محقق شد و از این به بعد منتخبان مجمع 
فدراسیون فوتبال وظیفه دارند نه تنها برای توسعه و پیشرفت فوتبال 
کشور همه تلاش خود را به کار گیرند بلکه پاسخگوی عملکرد خود 

نزد مجمع و افکار عمومی باشند. وزارت ورزش و جوانان وظیفه خود 
می داند از منتخبان مجمع فدراسیون حمایت و پشتیبانی کرده و اگر 
قبل از انتخابات گزینه نداشت ولی بعد از انتخابات از رئیس فدراسیون 

و اعضای هیئت رئیسه حمایت و پشتیبانی کند.
وزیر ورزش و جوانان ضمن تشکر از همه اهالی فوتبال در بیان 
توجه  قابل  و  پخته  را  انتخابات  این  در  رسانه ها  رفتار  خود  نظرات 

دانست و از اهالی رسانه تشکر کرد.

علی کریمی پس از رای نیاوردن در مجمع؛
روز مهندس را تبریک می گویم

نامزد ریاست فدراسیون فوتبال پس از آنکه 
نتوانست آرای لازم را کسب کند گفت: فوتبال 
داشت  نیاز  اگر  که  چرا  ندارد  نیاز  من  به  دیگر 

امروز در مجمع رای می آوردم.
علی کریمی در مجمع انتخابات فدراسیون 
به مرحله  نتوانست  فوتبال 9 رای کسب کرد و 
به همراه  و  کند  پیدا  راه  رای گیری  این  بعدی 

مصطفی آجورلو از مجمع خارج شد.
از  بعد  گفت:  اتفاق  این  از  پس  کریمی 
فوتبالی ها  حضور  برای  شرایط  طبیعتاً  سال ها 
فراهم شد که بتوانیم در انتخابات شرکت کنیم 

اما نتیجه آنطور که می خواستیم رقم نخورد.
آینده  رئیس  برای  داد:  ادامه  وی 
امیدوارم  و  می کنم  موفقیت  آرزوی  فدراسیون 
انجام  فوتبال  این  برای  اساسی  کارهای  بتواند 

دهد.
می دانستیم  هم  ابتدا  از  داد:  ادامه  کریمی 
که در این مجمع چه اتفاقی رقم خواهد خورد. 
صرفاً برای این حضور پیدا کردم که بعداً نگویند 
نیامدند.  اما  شد  فراهم  فوتبالی ها  برای  شرایط 
نتیجه انتخابات از قبل مشخص بود. از 9 نفری 

که به من رای دادند تشکر می کنم.
کاپیتان پیشین تیم ملی فوتبال ایران ادامه 
که  کرد  مشخص  و  داد  نشان  مجمع  این  داد: 
تغییر  فوتبال  شرایط  می خواستند  نفر   9 فقط 
کند. امیدوارم رئیس آینده فدراسیون این نفرات 
انجام  را  کارشان  بدهند  اجازه  و  نکنند  اذیت  را 

دهند.
علی کریمی در ادامه خاطرنشان کرد: آرایی 
احترام  قابل  من  برای  دادند  مجمع  اعضای  که 
به  بودم  اعضای مجمع  اگر من هم جای  است، 
این  می دادم.  رای  داشتم  دوست  که  هرکسی 
و  می کنم  واگذار  دوستان  وجدان  به  را  موضوع 
راحت  وجدانشان  پیش  مجمع  اعضای  امیدوارم 

باشند.
هم  مجمع  این  آیا  اینکه  مورد  در  کریمی 
مهندسی شده بود گفت: مهندسی را نمی دانم 
عزیز  مهندسین  به  را  مهندس  روز  دارد  جا  اما 

تبریک بگویم و برایشان آرزوی موفقیت کنم.
علی کریمی در پایان به این پرسش که آیا 
کار  و  فوتبال حضور خواهد داشت  همچنان در 
مربیگری خواهد کرد گفت: فوتبال دیگر نیازی 
رای  نیاز داشت حتماً  اگر  ندارد چرا که  به من 

می آوردم.

حیدر بهاروند: از رد صلاحیتم قانع نشدم
فدراسیون با مدیریت شخصی شکست 

می خورد
فوتبال  فدراسیون  رئیسی  نایب  سرپرست 
انتخابات  برای حضور در  از رد صلاحیتم  گفت: 

فدراسیون قانع نشدم.
فدراسیون  انتخابات  از  بعد  بهاروند  حیدر 
و  فدراسیون  سنگین  بدهی های  درباره  فوتبال 
کار سخت رئیس بعدی گفت: شما بگویید بدهی 
فدراسیون فوتبال چقدر است؟ بدهی فدراسیون 
با  است.  ناچیز  فیفا  در  ما  مطالبات  قبال  در 
مستندات حرف می زنم. اگر تحریم ها رفع شود 
می شود؛  فدراسیون  وارد  میلیارد   150 راحت 

برای زیرساختها و تمام امور فدراسیون.
نایب  عنوان  به  این  از  پیش  بهاروند 
سرپرست  عنوان  به  سپس  و  دوم  رئیس 
انتخاب  با  و  فعالیت می کرد  فوتبال  فدراسیون 
عنوان  به  مجدداً  خادم،  عزیزی  الدین  شهاب 
در  وی  شد.  انتخاب  رئیسی  نایب  سرپرست 
اینکه  بر  مبنی  خبرنگاران  سئوال  به  واکنش 
داشته  زیادی  تغییر  نیست  قرار  فدراسیون 
باشد، تاکید کرد: این توهین به تیمی است که 
رای آورده اند. خرد جمعی است. هیات رئیسه 
رئیسه  هیات  در  فدراسیون  رئیس  نیست.  فرد 
توهین  این  نیست.  گیرنده  تصمیم  تنهایی  به 
شخص  آورده اند.  رای  که  است  افرادی  به 
شخصاً  کسی  اگر  کند.  نظر  اعمال  نمی تواند 

اعمال نظر کند شکست می خورد.
در  حضور  برای  شخصاً  همچنین  بهاروند 
بخش ریاست فدراسیون فوتبال ثبت نام کرده 
تیم  در  ولی  نشد  تایید  صلاحیتش  اما  بود 
رئیس  خادم  عزیزی  الدین  شهاب  انتخاباتی 
جدید حضور دارد. وی در پاسخ به این سئوال 
در  حضور  برای  صلاحیت  شدن  رد  دلیل  که 
از  آیا  اینکه  و  بوده  چه  فدراسیون  انتخابات 
آن قانع شده است؟ گفت: هیچ چیز نبود. من 

نشدم. قانع 

هافبک میانی تیم فوتبال تراکتور به 
استقلال پیوست

عقد  با  تراکتور  فوتبال  تیم  میانی  هافبک 
استقلال  به  نیم  و  ساله  دو  مدت  به  قراردادی 

پیوست.
استقلال،  باشگاه  رسمی  سایت  گزارش  به 
تیم های  سابق  میانی  هافبک  مهری  سعید 
عقد  با  فولاد  گسترش  و  ماشین سازی  تراکتور، 
پیوست.  استقلال  به  ساله  نیم  و   2 قراردادی 
دانشگر  محمد  با  بازیکن  این  شایعات،  برخلاف 

معاوضه نشده است.
وی در خصوص آبی پوش شدنش به سایت 
رسمی باشگاه استقلال گفت: از اینکه به باشگاه 
این  خوشحالم.  خیلی  پیوستم  استقلال  بزرگ 
باشگاه پر افتخارترین باشگاه ایرانی در آسیا است 

و بازی کردن در آن افتخار است.
مهری در خصوص حضور بازیکنان دیگری 
در پست او هم گفت: همانطور که گفتم استقلال 
باشگاه بزرگی است و طبیعتاً بازیکنان بزرگی هم 
تلاش  خود  تیمی های  هم  مانند  هم  من  دارد. 
امیدوارم  و  کنم  کمک  استقلال  به  تا  می کنم 

مثمر ثمر باشم.
پایان  در  استقلال  جدید  میانی  هافبک 
خطاب به هواداران گفت: من همه تلاش خود 
در  که  زمانی  کرد.  خواهم  استقلال  برای  را 
لطف  من  به  تراکتور  هواداران  بودم،  تراکتور 
در  خود  از  بهتری  روند  امیدوارم  و  داشتند 
هم  استقلال  هواداران  و  دهم  نشان  استقلال 

از من راضی باشند.

مربی پرسپولیس:پیگیر جذب شهریار مغانلو هستیم
نیم فصل دوم مثل رانندگی در شب است!

مربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: شهریار 
مغانلو یکی از بازیکنان مدنظر ما است و باشگاه هم 

بحث جذب او را پیگیری می کند.
از  پیش  خبری  نشست  در  مطهری  حمید 
بازی پرسپولیس با سایپا گفت: جا دارد قهرمانی 
نیم فصل که جزو اهداف کوتاه مدت ولی با ارزش 
ما بود را به روح علی )انصاریان(، مهرداد )میناوند( 
و سه هواداری که از دست دادیم، تقدیم کنیم. این 
قهرمانی باید با یک پایان خوب تمام شود. کار ما از 
حالا سخت تر می شود. بازی در نیم فصل دوم مثل 
رانندگی در شب است که باید نهایت دقت را داشته 
باشیم. کوچک ترین اشتباه شما را تنبیه و از مسیر 

قهرمانی دور می کند.
وی تصریح کرد: باید با تمرکز بیشتر کار را 
پیش ببریم چون سرعت و شتاب به کارمان نمی آید 
و باید تمرکز کنیم. بعد از دو روز استراحت پس از 
بازی با گل گهر، بازیکنان از نظر ذهنی و جسمی 
بازسازی شدند. هفته قبل بازیکنان خیلی زحمت 
کشیدند و با انگیزه بودند. ان شاءالله این تلاش را در 

بازی فردا ببینیم. کار سختی در لیگ داریم.
در  سال  دو  خودم  افزود:  پرسپولیس  مربی 
سایپا به عنوان مربی کار کردم. سایپا یک باشگاه 
جنگنده ای  و  دونده  تیم  آنها  است.  ساختار  با 
هستند و با نهایت انگیزه مقابلمان ظاهر می شوند. 
سعی می کنیم سه امتیاز مسابقه را کسب کنیم.
مطهری تاکید کرد: درباره نقل و انتقالات خیلی 
و  نقل  بحث  بگویم  باید  می شود.  سئوال  ما  از 
انتقالات برای هواداران مهم است ولی برای کادر 
فنی مهمتر. لیستی را به باشگاه داده ایم و باشگاه 
هم پیگیر است. وظیفه باشگاه است که پیگیر این 
لیست باشد. ما در چهار جام شرکت می کنیم و 
شرایط سختی خواهیم داشت. مهم است که در دو 
سه پستی که نیاز داریم بازیکن جذب کنیم.وی 
یادآور شد:  در خصوص رمز موفقیت پرسپولیس 
مهمترین نکته تیم ما همدلی و یکدستی بود. همه 
یک هدف مشترک یعنی قهرمانی را دنبال می کنیم. 
بازیکنان ما متعهدانه به وظیفه خود عمل کرده اند. 
آنها سعی می کنند بهترین شرایط را داشته باشند. 
کادر فنی هم تمام وقت در اختیار بچه ها هستند. 
در این مجموعه همه به نحو احسن وظایف را انجام 

می دهند تا منجر به قهرمانی آخر فصل شود.
بازی  برای  کرد:  تاکید  پرسپولیس  مربی 
با سایپا مصدوم و محروم را نداریم. تا این لحظه 
پنجره نقل و انتقالات باز نشده است و احتمالاً ترابی 
را در اختیار نداریم. اما شاید تا فردا اتفاقات دیگری 
شهریار  احتمال جذب  درباره  مطهری  بدهد.  رخ 
بازیکنان مدنظرمان شهریار  از  مغانلو گفت: یکی 
است.  پیگیری  باشگاه در حال  است.  بوده  مغانلو 
امیدواریم باشگاه شهریار را جذب کند. بازیکنانی 
که انتخاب می کنیم باید کاراکتر قهرمانی داشته 
این  از  یکی  هم  باشند. شهریار  و جنگجو  باشند 
با  نفرات است. وی در خصوص بازی پرسپولیس 
را  فوتبال  کرد:  اظهار  حذفی  جام  در  نوین  مس 
نمی توان پیش بینی کرد و تیم های پایین جدول، 
تیم های صدر را شکست می دهند. مس نوین تیم 
قابل احترامی است. باشگاه مس سه تیم در رده های 
مختلف دارد. آنها ساختار دارند و برای فوتبال هزینه 
می کنند. هیچ مسابقه ای را آسان نمی گیریم. این 
تیم را رصد می کنیم تا بیشتر بشناسیم و در جام 
حذفی موفق باشیم. باید تیم خودمان را هم تقویت 
بازی  در  پرسپولیس  توقف  درباره  کنیم. مطهری 
رفت با سایپا، گفت: دنبال عذر و بهانه نیستیم. در 
آن بازی هم از نظر فنی نمایش خوبی داشتیم ولی 
نتوانستیم از فرصتها استفاده کنیم. آن روز شرایط 
زمین مسابقه کارمان را دشوار کرد. سایپا می خواهد 
از ما امتیاز بگیرد و ما هم باید برنامه های مختلفی 

داشته باشیم.

با وجود مخالفت باشگاه مبدا؛
 لیست خرید دفاع پرسپولیس 

یک نفره است
یک  تنها  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
تیم  این  دفاعی  در خط  برای حضور  را  بازیکن 
محمدی  گل  است.یحیی  کرده  اعلام  باشگاه  به 
سرمربی پرسپولیس برای تقویت خط دفاعی این 
تیم خواهان جذب علی نعمتی مدافع شهرخودرو 
شاگردان  جمع  به  را  او  بتواند  تا  است  مشهد 
این حال  با  کند.  اضافه  دوم  نیم فصل  در  خود 
اختلاف مالی پرسپولیس با باشگاه شهرخودرو بر 
سر پرداخت مبلغ رضایتنامه یحیی گل محمدی 
باعث شد تا انتقال نعمتی نیز فعلًا منتفی شود 
با  مشهدی ها  سرمربی  رحمتی  مهدی  سید  و 
حالی  در  شهرخودرو  کند.  مخالفت  جدایی  این 
نسبت به انتقال نعمتی مخالفت کرده است که 
برای جذب  را  گل محمدی هیچ گزینه دیگری 
در خط دفاعی پرسپولیس به باشگاه اعلام نکرده 
است و اصرار به حضور نعمتی دارد.در صورتی که 
این بازیکن بتواند رضایتنامه خودش را دریافت 
به  نیم  و  فصل  یک  مدت  به  قراردادی  با  کند 
پرسپولیس می پیوندد تا برای این تیم بازی کند.

طبق تفاهم نامه امضا شده؛
تنیس روی میز ایران و قطر همکاری 

دو ساله خواهند داشت
روسای  میان  شده  امضا  نامه  تفاهم  طبق 
فدراسیون های تنیس روی میز ایران و قطر، دو 
کشور برای مدت دو سال در زمینه های مختلف 
با یکدیگر همکاری خواهند داشت. مهرداد علی 
میز  روی  تنیس  فدراسیون  رئیس  قارداشی 
فدراسیون  رئیس  المهنادی  خلیل  و  کشورمان 
تفاهم  آسیا  کنفدراسیون  رئیس  نایب  و  قطر 
اساس  بر  کردند.  امضاء  ساله  دو  همکاری  نامه 
پنگی دو کشور  پینگ  مراودات  نامه  تفاهم  این 
دو  هر  نامه  تفاهم  یافت.طبق  خواهد  افزایش 
کشور قرار است در زمینه های اعزام مربی و داور، 
حضور بازیکنان دو کشور در لیگ های باشگاهی، 
دو  ورزشکاران  حضور  تمرینی،  اردوهای  برپایی 
کشور در رقابت های بین المللی به میزبانی ایران 
و قطر و برگزاری دوره های آموزشی مربیگری و 

داروی همکاری کنند.
سفارت ایران در قطر همکاری صمیمانه ای 

در انعقاد این تفاهم نامه همکاری داشت.

»وزیر ورزش قهر نکرده است«

واکنش علی نژاد به ادعای علی کریمی و مهندسی بودن انتخابات فوتبال
بر  مبنی  کریمی  علی  ادعای  به  جوانان  و  ورزش  وزیر  معاون 

مهندسی بودن انتخابات فدراسیون فوتبال واکنش نشان داد.
فوتبال  فدراسیون  مجمع  برگزاری  حاشیه  در  نژاد  علی  مهدی 
و  آرام  خوب،  شرایط  در  انتخابات  خوشبختانه  گفت:  خبرنگاران  به 
می شد  بینی  پیش  و  بود  نزدیکی  رقابت  شد.  انجام  دموکراتیک 
انتخابش  بابت  خادم  عزیزی  به  شود.  کشیده  دوم  دور  به  انتخابات 
بهتری  رئیسه جدید روزهای  و هیات  او  امیدوارم  تبریک می گویم. 
وزارت ورزش مثل سابق حامی مجموعه  بزنند.  رقم  فوتبال  برای  را 

در  ورزش  وزارت  می شد  گفته  اینکه  درباره  وی  بود.  خواهد  فوتبال 
انتخابات گزینه دارد، تصریح کرد: از قبل گفته بودیم که گزینه ای در 
انتخابات نداریم. اعضای مجمع افراد عاقل و صاحب اندیشه ای هستند 
و خودشان بر اساس شناخت نسبت به گزینه ها رای دادند.معاون وزیر 
مهندسی  انتخابات  بود  گفته  کریمی  علی  اینکه  در خصوص  ورزش 
شده و روز مهندس را با کنایه تبریک گفته بود، تاکید کرد: من که 
پزشک هستم نه مهندس. اگر تبریک هم گفته است شاید با شما بوده 

که مهندس هستید!

علی نژاد درباره غیبت سلطانی فر وزیر ورزش در مجمع و شائبه 
قهر او، یادآور شد: همزمان ستاد ملی جوانان باید به ریاست سلطانی فر 
تشکیل می شد. بحث قهر در کار نیست.وی درباره مطالبات ایران از فیفا، 
اظهار کرد: نزدیک به 5-6 میلیون دلار از فیفا می خواهیم. امیدواریم با 
رفع تحریم ها امکان برای ایران فراهم شود تا به این منابع دست یابیم. از 
مسیرهای مختلف اقدام شده است ولی به دلیل تحریم ها و نظام بانکی 
نمی توان کاری کرد. فیفا علاقه دارد این پول را بدهد ولی باید از طریق 

بانک منتقل شود و تا الان امکانش فراهم نشده است.

روزنامه صبح ایران

۴
شماره 3159 

ورزش
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